
Buurtinitiatieven voor meer biodiversiteit in onze wijk 
Hanno de Hoog, wijkregisseur bij de gemeente, aan het woord 
 
Op 7 november 2023 heeft de werkgroep Groen van de wijkraad Molenhoek een bewonersavond 

georganiseerd met als thema ‘Biodiversiteit’.  

We hebben daar samen ideeën opgehaald voor meer biodiversiteit: wat kunnen we gezamenlijk 

(wijkraad, bewoners en gemeente,) nog meer realiseren in de wijk? Daar zijn leuke ideeën naar voren 

gekomen, die tot initiatieven hebben geleid. Ik vertel hieronder graag hoe het daarmee staat.  

 

Rooseveltpark en -laan 

Het idee is geopperd om in het Rooseveltpark enkele stukjes in te 

zaaien met een bloemenmengsel. Het Rooseveltpark wordt al 

ecologisch gemaaid zodat meer bloemen tot ontwikkeling kunnen 

komen. Om dit een boost te geven 

worden 3 stukjes van circa 20-30 m2 

ingezaaid met een bloemenmengsel. 

Dit wordt in april / mei gerealiseerd. 

Verder zijn aan de Rooseveltlaan (bij het trapveldje) diverse inheemse 

planten aangebracht zodat de plantstrook daar ook een extra aanzet 

heeft gekregen. 

 

Zone van verbinding tussen Kanaalpark en stuifzandgebied 

Ook is de vraag voorgelegd of er een biodiverse verbinding 

gemaakt kan worden tussen het Kanaalpark en het 

stuifzandgebied. Deze zone (Rooseveltpark, Parkweg, De Hoef 

langs de TM Kortenhorstlaan) wordt nu minder frequent gemaaid. 

Zo kan ook hier een natuurlijk ontwikkeling van bloemen en 

grassen ontstaan, waar veel insecten, bijen, hommels en vlinders 

van gaan profiteren. Daarmee ontstaat de verbinding van het 

Kanaalpark naar het stuifzandgebied en vice versa. 

 

Minder maaien, meer biodiversiteit (waar?) 

Doordat we ook op veel andere stukken minder gaan maaien ontstaan er in de 

loop van de tijd veel meer bloemenveldjes waar ook weer insecten, bijen, 

hommels en vlinders op af komen. 

Waar minder gemaaid gaat worden, is terug te vinden op de website van de 

gemeente ’s-Hertogenbosch: Maaibeleid - Gemeente ’s-Hertogenbosch.  

 

Dak vergroenen met subsidie 

Ook is een vraag gesteld m.b.t. het vergroenen van het dak van een 

woning. Een heel goed idee, wat je als bewoner zelf kunt oppakken. 

Informatie over subsidiemogelijkheden vind je hier: Subsidie groene 

daken en afkoppelen - Gemeente ’s-Hertogenbosch. 

 

 

 

Zadenbieb Molenhoek 

Onze wijk is ook een zadenbibliotheek rijker. Enkele actieve wijkbewoners 

hebben in overleg met de gemeente een zadenbibliotheek geplaatst aan de Burg 

Jhr von Heijdenlaan. Zie hiervoor de LinkedIn pagina   Zadenbibliotheek 

Rosmalen | Groepen | LinkedIn (word vooral lid, dan blijf je op de hoogte). 

 

 

https://www.s-hertogenbosch.nl/maaibeleid/
https://www.s-hertogenbosch.nl/product/groenedaken/
https://www.s-hertogenbosch.nl/product/groenedaken/
https://www.linkedin.com/groups/13006180/
https://www.linkedin.com/groups/13006180/


Bomen in onze wijk 

We hebben veel mooie en grote bomen in onze wijk staan: ook een 

belangrijk thema. Helaas gaan bomen soms dood of moet de 

gemeente ze vanwege ziekte kappen. De gemeente wil al deze 

bomen het liefst herplanten. Helaas is dit steeds vaker niet altijd 

(direct) mogelijk of niet altijd mogelijk op dezelfde locatie. 

Door veranderde wetgeving mogen er namelijk geen bomen meer 

geplant worden op kabels en leidingen. En in veel van onze straten 

liggen kabels en leidingen (gas, water elektra, data, etc.) waar in het 

verleden wel bomen op geplant zijn. Als een boom nu gekapt moet 

worden mag deze dus niet zo maar terug geplant worden. De gemeente is hierover volop in overleg 

met de nutsbedrijven (eigenaren van de kabels en leidingen) hoe dit opgelost kan worden. 

Dit betekent dat er (soms forse) vertraging ontstaat in straten zoals de Driebergenlaan, Anna 

Blamanstraat en op diverse andere locaties. 

 

Ook een vergroen-idee? 

Al met al merken we dat steeds meer wijkbewoners bewuster worden 

als het gaat om biodiversiteit. En vooral: wat je daarvoor in je eigen 

buurt, straat of tuin kunt doen.  

De gemeente denkt en doet hier graag in mee. Dus mocht je een idee 

hebben, laat het weten, wie weet kunnen we er samen verder mee 

komen. Je kunt je idee delen via h.dehoog@s-hertogenbosch.nl.  

 

 

 

 

 

Wijkregisseur Hanno de Hoog, gemeente ’s-Hertogenbosch  
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